



Public Service Alliance of Canada  
Alliance de la Fonction publique du Canada

## National Public Service Week

Dear Sisters and Brothers:

Our employer, the federal government, is organizing National Public Service Week from June 10 to June 16.

This celebration is being organized at the same time as thousands of our fellow members are being handed affected notices because of the government's reckless austerity agenda.

Public services that Canadians hold dear, such as search and rescue, food inspection, timely access to EI and OAS payments, protection of our natural environment and cultural heritage, and public safety and security are being jeopardized by this government.

We all provide these services and many others because we care about the well being and prosperity of Canadians from coast to coast to coast.

Public services should be celebrated by the federal government, not dismantled and weakened by unnecessary cuts decided in secret.

So this year, let's organize our own events for national public service week.

It's time to show our employer that there is no celebration without the services and the people who provide them.

It's up to us to remind Canadians what public services are all about.

As our friends and families across Canada face these cuts in their workplaces and communities, let's send the government a message.

Instead of participating in employer events during public service week, we should be organizing our own events. We will be boycotting the government's activities.

Contact your local executive, your regional office or your component to find out how we are making our voices heard during public service week.

In Solidarity,

A handwritten signature in black ink that reads "Robyn Benson".

Robyn Benson  
National President

## La Semaine de la fonction publique

Consœurs et confrères,

Notre employeur (le gouvernement fédéral) prépare, en ce moment, la Semaine de la fonction publique, qui aura lieu du 10 au 16 juin prochain.

Cela ne l'empêche pas, toutefois, de nous envoyer des avis d'abolition de postes. C'est ainsi que le gouvernement rend hommage aux fonctionnaires?

Pourtant, c'est nous qui offrons les services menacés par le programme d'austérité du gouvernement : recherche et sauvetage, inspection des aliments, assurance-emploi, sécurité de la vieillesse, protection de l'environnement et du patrimoine culturel et sécurité publique.

Nous offrons ces services, et bien d'autres, parce que le bien-être et la prospérité de la population canadienne nous tiennent à cœur.

Le gouvernement fédéral doit investir dans les services publics et non pas abolir unilatéralement un bien collectif aussi précieux.

Alors, cette année, organisons nos propres événements pour souligner la Semaine de la fonction publique.

Montrons à notre employeur qu'il n'y aura rien à célébrer s'il n'y a plus de services publics et plus personne pour les offrir.

Rappelons à la population canadienne l'importance des services publics.

Nos amis et notre famille souffrent des conséquences de ces compressions. Envoyons un message clair au gouvernement!

Plutôt que de participer aux événements organisés par l'employeur dans le cadre de la Semaine de la fonction publique, nous devrions organiser nos propres événements. Nous boycotterons les événements organisés par le gouvernement.

Communiquez avec votre section locale, votre bureau régional ou votre Élément pour savoir comment nous ferons entendre notre voix durant cette semaine.

En toute solidarité.

La présidente nationale,

A handwritten signature in black ink that reads "Robyn Benson".

Robyn Benson

